
ОТНОСНО: Доклад с рег. № СОА20-ВК66-4967/3/16.09.2020 г 

от: "Georgi Metodiev" (                            ) дата: 01.10.2020 19:12 

до: “Nikolai Ignatov” (                            )  

 
 
Уважаеми г-н Игнатов, 
  
С настоящият и-мейл искам да подкрепя превоза на велосипеди и комбинираното пътуване. 
Пиковите часове са резонно предложени и също смятам, че не е редно да се качват велосипедите в тези часове. 
Това ще даде много добри възможности за повече пътуване с колело вместо с колата ми!! 
  
С поздрав, 
  
Георги Методиев 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


